
Styrelsemöte i samfällighetsföreningen Solvärme den 30 oktober 2024
Mötet hölls 
Protokoll #6  2024
Närvarande: Frånvarande:
Daniel Glifberg, ordf S104 Adam Hellström, kassör S116
Jan-Erik Modig S23
Johan Broman S96
Johan Ekstrand S100
Kjell Jansson S37
Sam Gadeborg S82
Åse Lodenius S24

§1 Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Daniel Glifberg.

§2 Val av sekreterare och justerare
Jan-Erik Modig valdes som sekreterare för mötet och Johan Ekstrand som justerare.

§3 Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Protokollet lades till handlingarna.

§4 Kontaktmannarapporter och inkommen epost
En av/på-stängning av varmvattnet har genomförts för mittenlängan bland radhusen.
Ingen epost inkommen.

§5 Ekonomi
Föreningens likviditet är okej.
Kassören och ordföranden med flera husägare har kännedom om kommande års höjning av 
värmetaxan på uppåt 9 %. Styrelsen planerar att gå igenom ekonomiläget grundligt på kommande 
möte.

§6 Underhållsplan och övriga frågor
Som tidigare meddelats har Solvärme sedan årsmötet en arbetsgrupp angående effektivisering av 
värmekostnaderna. Kjell och Åse har tagit emot besök från en projektgrupp från SEOM, som efter 
flera pilotstudier förväntas återkomma med förslag till Solvärme och andra liknande 
fjärrvärmekunder.
Kjell påtalar att vi förstås fortsatt ska ha dialog med MR-rör som har levererat och trimmat det 
nuvarande styrsystem.

§7 Nästa styrelsemöte
Onsdagen den 11 december 2024.

Vid protokollet: Justerare:

Jan-Erik Modig Johan Ekstrand


